
Behandling i MH - Fakultetsstyret - 07.06.2018  
Solrun Johanne Valen informerte om saken og viste en presentasjon som vedlegges referatet.  
 
Instituttenes strategier må være på plass før styret kan vedta handlingsplanen.  
Det blir også viktig å finne gode indikatorer som viser om handlingsplanen bidrar til å oppnå 
strategimålene.  
 
Innspill i møtet: 

 Søke samarbeid med næringslivet og gjerne simulatormiljøene på Gjøvik og i Ålesund. 
 Indikatorer kan være bra, men oppfylling av indikatorer må ikke bli et mål i seg selv.  

 

Vedtak i MH - Fakultetsstyret - 07.06.2018  
Fakultetets strategi skal fra og med 2019 følges opp med konkrete tiltak i form av en årlig 
handlingsplan knyttet til styrets behandling av budsjett. Handlingsplanen forankres i 
instituttenes strategier, og forslag til tiltak legges fram for diskusjon i styremøtet 28. september 
2018. 
 


